
 
 
Protokoll styrelsemöte Wästgöta-Dahls Bouleförbund  
Datum: 230423 
Plats: Ulricehamn, Lassalyckan  
Närvarande: Tom, Karin G, Oliver, Kaisa, Karin L-B, Robert, Inger och Birgitta 

1. Mötets öppnande  
Oliver öppnade mötet  

2. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  

3. Val av justerare   
Robert Björkebro valdes att jämte ordförande justera protokollet.  

4. Föregående mötesprotokoll  
       Konstituerande mötesprotokoll lästes upp. Inget att kommentera.  
5. Styrelsens arbetsgång 

Vi kommer att ha de flesta möten via teams. Alla dagordningar, protokoll mm finns på vår          
Teams att tillgå för alla i styrelsen. Egna separata mailadresser med mail från vår 
gemensamma info@wdbf kommer dit. Oliver svarar om inte det gäller en specifik kommitté 
som han ej ansvarar för.  

6. Beslut från årsmötet.  
Avseende subventioner av domaravgifter på distriktets tävlingar så uppdaterar Oliver och 
Kaisa dessa blanketter på hemsidan. De kommer även göra iordning en blankett för ansökan 
om bidrag till utrustning för nya domare. Alla ansökningsmöjligheter hos WDBF kommer att 
ligga i ett specifikt dokument på hemsidan så att det blir tydligt. Oliver ser till att namnbytet 
hos bl. a skatteverket kommer RF tillhanda. En arbetsgrupp gällande årets eldsjäl, spelare, 
förening och prestation kommer tillsättas som arbetar med nominering och utformande av 
utmärkelserna. Gruppen består av Tom, Robert, Oliver och Birgitta. Utmärkelserna skall delas 
ut på årsmötet och någon form av nominering bör ske. 

7. Beslut per capsulam   
       Inga beslut per capsulam. 
8. Ekonomi  

Vi såg över balans och resultatrapporten och det ser bra ut.  Kaisa och Oliver kollar upp om vi 
ska flytta över sparkapitalet till ett mer räntegivande konto. Vi enades om att de ekonomiska 
satsningarna, i form av subventioneringar mm vi gjort under föregående år, fallit väl ut och 
att vi fortsatt skall ha en generös syn på stödjandet av aktiviteter i vårt distrikt. 

9. Kommittérapporter   
Domarkommittén – Domare till Dm är klart och tillsatt. Lennart K kommer att kontakta några 
domare gällande ifyllande av deras rapporter då de varit undermåliga.  

 
Utbildningskommittén – 2 st tränarutbildningar är genomförda och WDBF hade 5 stycken 
medverkande. Ytterligare 2 kommer genomföras i Malmö och Umeå. Domarutbildningar är 



genomförda i ÖSBF:s regi, där vi samverkar. Behov av arrangörsutbildningar finns. 
Förbundets utbildningskommitté diskuterar detta och vi inväntar besked från dem. 
Tävlingskommittén – Mixtrippel DM genomfört och föll väl ut arrangörsmässigt och 
deltagarmässigt. Inför DM i Ulricehamn är alla inbjudningar mm klart. Sprid gärna info om 
den gemensamma middagen som arrangeras till subventionerat pris även i år. 
Seriespelsinbjudningar i distriktet kommer snart och ökningen av lag är riklig, vilket är särskilt 
glädjande.  Vi bestämde att vi skall ha en ansvarig för juniorerna under DM för att se till att 
de får spela så mycket som möjligt samt över klubbgränserna om de önskar. De spelar även 
avgiftsfritt i samtliga juniorklasser under DM. 
Ungdomskommittén – Distrikten behöver hjälpa till att hitta arrangörer inför nästa års 
juniorverksamhet. Sommarläger, Touren samt Prins Bertil cup. Fler föreningar i landet som 
bedriver ungdomsverksamhet behöver söka LOK-stöd. 5 stycken till innebär att 
verksamheten skulle få 600 000 kr/år att nyttja. Detta skulle göra stor skillnad i hur vi kan 
arbeta mot ungdomsverksamheten i stort. Vi önskar att UNK i Sbf kontaktar aktuella 
föreningar och stöttar dem i detta så att vi löser det till nästa ansökningsperiod. Nästa helg 
arrangerar Karlsborg en del av Touren då förbundskaptenen för juniorerna kommer att vara 
på plats.  

10. Rapport från förbundsmötet 
Styrelsens förslag om ansökan till VM gick igenom och frågan gällande årsmöte vart annat år 
skall utredas. WDBF fyllde samtliga sina platser på mötet med representanter. 

11. Precisionsskytte  i Umeå 
Vi skall försöka uppmuntra att skicka en i dam, öppen samt v55 samt att de får möjlighet att 
söka bidrag för resa och boende(10 000 kr delat på 3). Denna summa får distriktet en 
subventionerad avgift på om det utnyttjas till detta. Lyckas vi ej skicka 3 stycken tog vi beslut 
om att ändå möjliggöra ansökan för distriktets representanter på samma summa(1/3 per 
klass av 10 000kr). Under DM måste man alltså ta ställning om man skjuter för DM titeln 
endast eller för att också kvala till precisionsskyttet.  

12. Domarutbildningar  
Vi behöver göra reklam för de utbildningar som är på gång och eventuellt ordna fler så att vi 
får fler nya domare. 

13. DM i Ulricehamn 
Oliver kommer sätta ihop en inför DM information där det tydligt står vad som gäller kring 
skyttet samt juniorerna. Även påminna om den gemensamma middagen igen.  

14. Övriga frågor  
Alla i styrelsen uppmanas läsa igenom remissen gällande Trygg idrott och lämna ev. 
synpunkter senast den 4 maj via mail. Oliver och Tom gör ett förslag på tröjor till styrelsen 
med WDBF logga och text som kommer på förslag via mail innan beställning görs.  

15. Nästa möte  
Nästa möte blir via Teams den 31 maj klockan 18.30. 

16. Mötets avslutande  
Mötet avslutades av Oliver och vi tackar Karin L-B för ordnandet av lokal och fika. 

 
 
mötessekreterare     mötesordförande  
Birgitta Thorell     Oliver Thorell  
 

 
 
justerare   
Robert Björkebro 

 


